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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de ministers voor Jeugd en Gezin
en van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over de toename van het aantal
jongeren dat met een
cannabisverslaving wordt
opgenomen in een jeugdkliniek.
(Ingezonden 23 september 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
het aantal jongeren dat met een
cannabisverslaving wordt
opgenomen in een jeugdkliniek is
toegenomen?1

2
Hoe komt het dat er steeds meer
jongeren opgenomen moeten
worden vanwege een
cannabisverslaving?

3
Hoeveel behandelplekken
(residentieel) kent Nederland voor
jongeren met een
cannabisverslaving?

4
Hoeveel behandelplekken zijn er voor
jongeren met een verslaving onder
de 13 jaar?

5
Hoeveel jongeren staan er op de
wachtlijst voor behandeling in een
jeugdkliniek voor hun
cannabisverslaving? Hoelang
wachten deze jongeren gemiddeld?

6
Hoeveel extra behandelplekken
worden er voor cannabis verslaafde
jongeren bijgebouwd? Wanneer zijn
deze naar verwachting klaar?

7
Kent elke jeugdkliniek voor
behandeling van cannabisverslaving
ook een nazorgtraject? Zo ja, hoe ziet
dat er uit? Zo nee, waarom niet?

8
In hoeverre besteden gemeenten
voldoende aandacht aan preventie en
voorlichting als het gaat om
(cannabis)verslaving?

9
Bent u bereid gemeenten te
stimuleren om meer aandacht aan
preventie en voorlichting te besteden
als het gaat om (cannabis)verslaving?
Zo ja, hoe gaat u dit doen? Zo nee,
waarom niet?

10
Bent u bereid ervoor zorg te dragen
dat er in de Centra voor Jeugd en
Gezin een op jongeren gericht
preventief aanbod komt ter
bestrijding van verslaving?

1 NOS, 21 september 2009: «Meer blowende
jongeren opgenomen»
http://www.nos.nl/nosjournaal/artikelen/
2009/9/21/210909_meer_blowende_jongeren_
opgenomen.html
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